
UCHWAŁA NR LXXXVIII/611/2024 
RADY MIEJSKIEJ W KŁODAWIE 

z dnia 21 marca 2024 r. 

w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 4 marca 2024r. 

Na podstawie art.18 ust.2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorzadzie gminnym (tj. Dz.U. 
z 2023r.,poz.40 ze zm.) oraz art. 244 § 2 ustawy z dnia 14 czerwca 1960r. - Kodeks Postepowania 
Administracyjnego (tj.Dz.U. z 2022r., poz. 2000 ze zm.) Rada Miejska w Kłodawie uchwala,co następuje: 

§ 1. Wniosek mieszkańców sołectwa Dębina z dnia 4 marca 2024r. w sprawie naniesienia nawierzchni 
bitumicznej na drodze uznaje się za częściowo uzasadniony. 

§ 2. Uzasadnienie rozstrzygnięcia stanowi załącznik do uchwały. 

§ 3. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miejskiej  w Kłodawie do zawiadomienia wnioskodawcy 
o sposobie załatwienia wniosku. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

   

Wiceprzewodnicząca Rady 
 
 

Barbara Frątczak 
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UZASADNIENIE 

W dniu 26 lutego 2024r. do Urzędu Miasta i Gminy w Kłodawie wpłynął wniosek mieszkańców sołectwa 

Dębina w sprawie naniesienia nawierzchni bitumicznej na odcinku drogi od skrzyżowania 

z drogą powiatową Kłodawa - Przedecz do posesji nr 48. Przewodniczący Rady w dniu 4 marca 2024r. 

przekazał wniosek do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kłodawie celem rozpatrzenia i 

zajęcia stanowiska. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kłodawie na posiedzeniu w dniu 

11 marca 2024r. dokonała wizji w terenie i wykonała kilka zdjęć ( załącznik do protokołu) wskazanej 

drogi.Komisja stwierdziła, iż droga o której jest mowa jest drogą wewnętrzną  

i jest przejezdna, natomiast stan drogi ( jak każdej drogi nieutwardzonej) wymagać może budowy czy 

remontu nawierzchni.Jednocześnie komisja ma świadomość, że potrzeb budowy i remontów dróg  

w gminie jest bardzo dużo, a środków zawsze brakuje, jednak co roku kilka dróg, w szczególności  

w terenie o zwartej zabudowie oraz o dużym natężeniu ruchu są realizowane.Inwestycje budowy dróg winny 

być ujęte w projekcie budżetu gminy,oraz powinny być zabezpieczone środki na ten cel.Budżet gminy na 

rok 2024 został uchwalony przez Radę Miejską w Kłodawie w dniu 21 grudnia 2023r. a zaplanowane 

wydatki inwestycyjne z przeznaczeniem na budowę i remont dróg w kwocie 7 189 000 zł zostały 

zaakceptowane przez radnych jednogłośnie.Nie jest możliwe w jego ramach sfinansowanie tej inwestycji w 

roku bieżącym. Wniosek mieszkańców sołectwa Dębina częściowo jest zasadny ponieważ budowa drogi jest 

zasadna natomiast realizacja tej inwestycji może nastąpić w miarę posiadanych środków w budżecie. 

Jednocześnie Rada Miejska w Kłodawie ma na uwadze,że organ wykonanwczy Gminy - Burmistrz Kłodawy 

zamierza dokonać naprawy cząstkowej drogi poprzez wysypanie tłuczniem lun innym dostępnym 

materiałem w miejscach newralgicznych, w szczególności na odcinku drogi w Dębinie przy posesji nr 49, co 

rozwiąże tymczasowe występujące problemy mieszkańców z przejazdem. 

Mając na względzie powyższe, podjęcie uchwały jest zasadne. 
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